
 

Concept verslag openbare vergadering 
 

Maandag 13 februari 2023 vergadering in Nieuw Unicum 
Aanwezig: Friso van Marion, Ineke van der Aar, Beatrijs Aukema, Simone van Dam, Cecilia Gudrun, 
Karin keur, Martine Jousta, Jaap Koper, Cees Roos. 
Afwezig: Imca Drommel en Marc Vooges. 
 

1. Opening en Vaststellen Agenda  
 

2. Concept verslag vergadering 9 januari 2023 Adviesraad Zandvoort  
En mededelingen. 
Het verslag wordt vastgesteld met kleine wijzigingen. 
Op de website van de gemeente mogen ook de reacties van het college 
op onze adviezen worden geplaatst. 
De reactie Opinienota Sociale Basis 2024 e.v. is 1 februari de deur 
uitgegaan.  
 

3. Stand van zaken wervingsprocedure 
De advertentie wordt geplaatst in de Zandvoortse Courant van 15 
februari. De brieven/mails kunnen ingestuurd worden tot maandag 6 
maart 2023. De sollicitatiegesprekken worden gevoerd door Beatrijs 
Aukema, Martine Joustra en Marc Vooges op 23 maart 2023.  
 

Stand van zaken bijeenkomt Psychosociale hulp Oekraïners 
Er is op 20 januari een advies uitgegaan over Lotgenoten hulp 
ontheemden Oekraïners en Syriërs. Deze is gestuurd aan wethouder 
Carree. 

      Er is op vrijdag 10 februari 2023 een bijeenkomst geweest waarbij Mevrouw 
Sijbrandij (netwerk VU), de heer Jarik Stollinga (Workforukraine), 
Ambtenaar Gezondheid afdeling MO, Vluchtelingenwerk, Rode Kruis, Leger 
des Heils, 3 leden van de Adviesraad, de voorzitter Adviesraad gesproken 
hebben over de psychosociale hulp aan Oekraïners door Oekraïners. Onder 
ander aan de hand van de ervaringen van Work for Oekraïne in Leiden en 
Gouda. De gepresenteerde optie komt op een goed moment. De ambtelijke 
organisatie en de hulpverlenersorganisatie gaan kijken welke concrete 
zaken ze gaan doen voor 1 april 2022, mogelijk in samenwerking met 
Workforukraine. Het gaat in eerste instantie om Zandvoort en Haarlem.  
 
Stand van zaken Menstruatie Afhaalpunt in Zandvoort. 
Op 12 januari is er een ongevraagd advies over het menstruatie afhaalpunt 
in Zandvoort gestuurd naar wethouder Bluijs. Het voorstel is om een 



 
menstruatie afhaalpunt te vestigen in Zandvoort. Mogelijke plekken voor 
het uitgiftepunt zijn bij de Blauwe tram of bij Prakkie. 
Ambtenaren nemen nu contact op met het Armoedefonds en koppelen 
terug aan de Adviesraad. We wachten nu even af wat de terugkoppeling is 
van de ambtenaren.  
SP heeft in de Tweede Kamer voorgesteld om het over heel Nederland uit 
te rollen. In de discussie kwam naar voren dat het belangrijk is om na te 
gaan hoe de voorlichting van het Armoedefonds wordt gedaan. 

 

Stand van zaken bijeenkomst met jongeren  
Cees, Jaap en misschien Friso gaan een gesprek aan op maandagavond 
27 maart 2023. In het gesprek kan van alles aan de orde komen, vragen 
van de jongeren wat zij belangrijk vinden in het sociaal domein, hoe de 
adviesraad werkt, wat de inbreng van jongeren kan zijn, waarom dat 
belangrijk is voor nu en op langere termijn 
 

4. Rondvraag  
1. Bij debat over regenboogbeleid is brief van de Adviesraad uitvoerig 

behandeld. Zandvoort wordt geen regenboog gemeente. Er zijn ooit 
54 aangewezen en daar blijft het bij.  

2. Op 21 mei wordt er een debat georganiseerd over het IJslandsmodel 
met mensen uit de jeugdzorg en het onderwijs. Martine gaat hier heen 
als directeur van haar school.  

3. Er heeft gesprek plaats gevonden over de aanbesteding Jeugd met 3 
ambtenaren en leden van de adviesraad en de Participatieraad.  
Perceel 1 is aanbesteed met 4 consortia voor meervoudige 
problematiek. Perceel 2 met enkelvoudige problematiek ligt stil 
omdat het gaat om het tarief voor de vrijgevestigde of dat het juiste 
tarief is. Belangrijk is dat de POHers bij de huisartsen blijven.  
Het was belangrijk om zorgen/signalen door te geven aan de 
ambtenaren. Daar zij niet altijd op de hoogte waren van de problemen 
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